
Z Á P I S N I C A 

napísaná zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, konaného 
dňa 09.07.2015 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :       Ing.arch. Pavol Kováč, JUDr. Jozef Adámek, Karol Bartek, Milan Harčár, Mgr. 
             Miroslav Hrubý, Img. Ján Tižinák, Bc. Anna Podstrelená, Mgr.Andrea Jakubcová 
Pozvaní  :       Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová, Alena Lackovičová 
Neprítomní : nikto 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 
1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu. 
2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3.) Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 11.07.2015. 
4.) Opätovné prerokovanie záverečného účtu obce a rozpočtového hospodárenia za 
 r.2014. 
5.) MŠ – úprava výšky príspevku a finančného pásma. 

6.)       Zásady podávania, preverovania a evidovania podnetov. 

7.) Výmena okien a dverí MŠ. 

8.) Café Alba – otváracie hodiny. 
9.) Návrh riešenia zónovej dopravy MHD 
   
Ďalšie body programu po doplnení: 
9.) Návrh na zrušenie uznesenia OZ č.33/2015 
 
 Interpelácie poslancov 
 Rôzne 
 Záver  
 
 
 
K bodu č.1.) 
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom rokovania, 
ktorý poslanec Ing. Ján Tižinák navrhol doplniť o bod č.9. Poslanci navrhnutý program 
rokovania doplnený o bod 9 schválili. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
          
K bodu č.2.) 
Za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslancov JUDr. Jozefa Adámka a p. Milana 
Harčára. Za zapisovateľku navrhol p. Kloknerovú. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo za overovateľov zápisnice poslancov JUDr. Jozefa Adámka 
a p. Milana Harčára a za zapisovateľku p. Kloknerovú. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:5             proti: 0          zdržal sa: 2 (JUDr. Adámek, p. Harčár) 
 



K bodu č.3.) 
Poslanci boli oboznámení s plnením uznesení z predchádzajúceho rokovania obecného 
zastupiteľstva zo dňa 11.06.2015. Kontrolu plnenia uznesení zobrali na vedomie. 
 
K bodu č.4.)  
Záverečný účet za rok 2014 bol prerokovaný v Komisii finančnej, správy obecného majetku 
a ochrany verejného záujmu. Predseda komisie p. Harčár predložil odporučenie Komisie, 
ktoré OZ zobralo na vedomie. Ďalej hlavný kontrolór obce p. Pecková predložila stanovisko 
HK k Záverečnému účtu. Odporučenie Komisie a a stanovisko HK tvoria súčasť tohto 
záznamu. Obecné zastupiteľstvo po opätovnom prerokovaní správu o záverečnom účte obce 
a rozpočtovom hospodárení za r.2014 schválilo bez výhrad a zároveň schválilo použitie 
prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 36 492,24 €. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
Starosta požiadal ekonómku, p. Lackovičovú o prednesenie stanoviska audítora  
k záverečnému účtu za rok 2014. Poslanci OZ stanovisko audítora hlasovaním zobrali na 
vedomie. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.5.) 
Poslanec p. Milan Harčár predložil Obecnému zastupiteľstvu požiadavku riaditeľky materskej 
škôlky o zvýšenie výšky príspevku na pobyt dieťaťa v MŠ. Doterajšia výška príspevku je 10,-€ 
pre rodičov s trvalým bydliskom v obci Biely Kostol a 15,-€ pre rodičov, ktorí nemajú trvalý 
pobyt v obci (VZN č.4/2013). Poslanci v diskusii upozornili, že výraznejšie navýšenie by 
zasiahlo domáci rozpočet niektorých rodín. Napokon p. Milan Harčár navrhol zvýšenie 
poplatku na 13,-€ pre rodičov s trvalým bydliskom v obci Biely Kostol a 18,-€ pre rodičov, 
ktorí nemajú trvalý pobyt v obci. Návrh poslanci neschválili. Prijatie VZN si vyžaduje súhlas 
trojpätinovej väčšiny prítomných poslancov. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/5 trojpätinová väčšina prítomných ) : 
           za: 4   proti: 2 (Mgr. Podstrelená, Mgr. Jakubcová)      zdržal sa: 1 (Mgr. Hrubý) 
 
Ďalej poslanec p. Milan Harčár predložil Obecnému zastupiteľstvu požiadavku vedúcej 
jedálne MŠ o preradenie z 2. do 3. finančného pásma nákladov na nákup potravín. OZ 
súhlasilo s presunom do 3. pásma. Tento návrh OZ schválilo. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/5 trojpätinová väčšina prítomných) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo požiadalo Obecný úrad, aby vypracoval a zverejnil „VZN o výške 
mesačného príspevku na čiastkovú úhradu výdavkov škôl a školských zariadení na území 
obce Biely Kostol“ a predložil ho na schválenie na nasledujúcom rokovaní OZ. 
 
K bodu č.6.) 
Starosta informoval, že na OÚ bol doručený z kancelárie ZMO materiál „Zásady podávania, 
preverovania a evidovania podnetov podávaných v zmysle zákona č. 307/2014 Z.z.“. 
V krátkosti s ním oboznámil poslancov s tým, že uvedené Zásady... ako vnútorný predpis OÚ 



majú byť vydané nariadením. Obecné zastupiteľstvo uznesením zobralo na vedomie 
predložené Zásady podávania, preverovania a evidovania podnetov podávaných v zmysle 
zákona č. 307/2014 Z.z. a požiadalo OÚ, aby vypracoval a zverejnil VZN k týmto zásadám 
a predložil ho na schválenie na nasledujúcom rokovaní OZ. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/5 trojpätinová väčšina prítomných ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.7.) 
Starosta obce informoval poslancov, že na OÚ bolo doručené rozhodnutie ministra ŽP 
o podpore formou dotácie na výmenu okien a dverí na MŠ vo výške 34 000,- €. Participácia 
obce aj s úhradou pre implementačnú agentúru bude približne 2 800,-€. Starosta ďalej 
informoval, že práce by mali byť ukončené do začiatku nového školského roka v materskej 
škôlke a ocenil získanie dotácie ako výsledok snahy predchádzajúceho vedenia obce. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu o rozhodnutí ministra ŽP o finančnej 
podpore formou dotácie na výmenu okien a dverí na MŠ a súhlasilo s uzatvorením zmluvy 
s Envirofondom a dodatku zmluvy s dodávateľom stavby. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.8.) 
Poslancom OZ bol doručený Návrh riešenia zónovej dopravy MHD Biely Kostol od riaditeľa 
divízie dopravy SAD Trnava ( je priložený ako súčasť tohto záznamu ). V diskusii poslanec 
JUDr. Adámek zdôraznil potrebu optimalizácie spojov medzi Trnavou a Bielym Kostolom – sú 
nedostatky najmä v časovaní spojov a vo vyťaženosti autobusov. Poslanci upozornili, že 
v súvislosti s navrhovaným riešením musí byť upravený rozpočet obce – navýšenie cca 2500,-
€. OZ po prerokovaní  súhlasilo s predloženým návrhom zónovej dopravy a s uzatvorením 
dodatku zmluvy so SAD Trnava.  
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 5             proti: 0           zdržal sa: 2 (Mgr. Hrubý, Ing. Tižinák) 
                      
K bodu č.9.) 
V doplnenom bode rokovania poslanec Ing. Tižinák navrhol Obecnému zastupiteľstvu zrušiť 
uznesenie č.33/2015, ktorým OZ nesúhlasilo s úpravou otváracích hodí Café Alba na čas od 
10,00 do 22,00 hod. OZ po prerokovaní súhlasilo so zrušením uvedeného uznesenia 
a požiadalo OÚ, aby vypracoval návrh nového VZN, ktoré nahradí t.č. platné VZN č.2/2008 
s tým, že ešte pred vyvesením poskytne návrh VZN poslancom OZ na posúdenie a doplnenie .  
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 
 
INTERPELÁCIE POSLANCOV: 
 

1. JUDr. Adámek :  
- Tabuľa „Víta Vás obec Biely Kostol“ pred Termomontom je zaclonená haluzami, treba 

ich orezať. 
- Čo je s vodovodnou prípojkou k Pošte. Stále nie je dokončená. 



 Starosta informoval, že vodovodná prípojka je zrealizovaná a funkčná, vodomer je 
 osadený a chýba len zasypať jamu. Tremomont ju mal zasypať hneď po napojení, ale 
 nemali voľné kapacity. 

- Upozorňuje, že by sa žiadalo kosiť aj plochy mimo obecného majetku najmä na 
zastávkach autobusov, pri vstupe do dediny a v iných exponovaných polohách. 

 
 
 
Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval za 
účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
OVEROVATELIA  ZÁPISNICE:                   ZAPISOVATEĽ: 
 
JUDr. Jozefa Adámek  ................................         Mária Kloknerová.................................. 
 
Milan Harčár  ............................................. 
 
 
 
 
Dňa 14.07.2015   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 


